
Zápis ze schůzky  RC Ostrava dne 5.11.2012 
 
(Schůzka se konala v Hotelu Mercure Ostrava) 
 
 
Přednáška:   Dr. František Karlický – Použití nanočástic železa pro čištění odpadních vod 
 
Agenda a diskuse: 
 
1. J. Zajíc přivítal pana Lukáše Plačka, presidenta Rotaractu Ostrava City, kterému předal 

návrh darovací smlouvy na 20 tis. Kč. Tento finanční dar našeho klubu Rotaractu Ostrava 
City je určen na podporu globálního projektu SHELTERBOX, který poskytuje rychlou 
pomoc postiženým přírodní pohromou nebo humanitární katastrofou, kteří přijdou o 
střechu and hlavou. Smlouva byla na místě podepsána oběma stranami. Darované 
prostředky převede pokladník RC Ostrava A. Vojtasík bezhotovostně na účet Rotaractu 
Ostrava City. 

2. R. Klančík požádal klub o termín pro představení 2 přihlášených účastníků mezinárodní 
studentské výměny za účasti představitelů jejich rodin. Je to krok nezbytný k potvrzení 
výběru vysílaných studentů a zahájení další etapy náročného vyřizování formálních 
náležitostí. Bylo rozhodnuto tento bod zařadit na program příští schůzky klubu. Původně 
plánovaná přednáška se proto odsouvá na 26.11.2012 

3. J. Zajíc poděkoval V. Adámkovi a J. Folprechtovi za vyhledané fotografie s J. Gillottem. 
Na jejich základě se ještě V. Raška pokusí dohledat další snímky v klubovém archivu 
fotografií. Fotografie v elektronické podobě budou odeslány J. Bazalovi, který zajistí malé 
album jako dárek k Johnovým osmdesátinám. 

4. L. Ženatý připomněl kolegům některé body z jím rozesílané korespondence klubu a 
distriktu – úplnost zápisů a prezence od 1.7.2012 na rotariánském webu districtu 2240, 
pravidelně zasílanou aktualizaci plánu přednášek v klubu a zejména skutečnost, že pro 
sjednocení databází o osobních datech každého člena mezi RI a RD 2240 (náš 
rotariánský web) je každý člen vyzýván k aktualizaci svých dat na distriktním webu do 
konce měsíce listopadu 2012. Takto aktualizovaná data, za něž si každý člen odpovídá 
sám, budou zdrojem pro přípravu knížky – Seznamu členů – na rotariánský rok 
2013/2014. 

5. A. Vojtasík předložil klubu návrh na záměr přenesení pokladničky Rotary  z letiště L. 
Janáčka v Mošnově na nové místo v ostravském nákupním centru Forum Karolina. Toto 
umístění předběžně projednal se správou objektu. Návrh A. Vojtasíka byl členy klubu 
přivítán a hlasováním schválen. J. Zajíc přislíbil kontaktovat RC Ostrava International, 
spoluvlastníka pokladničky, k odsouhlasení této změny. 

6. I. Franc seznámil členy klubu s novým komunikačním portálem na bázi Facebooku, který 
sám vytvořil. Od tohoto portálu si slibuje lepší a pohotovější komunikaci mezi členy, kluby 
i otevření se veřejnosti. Podrobil kritice stávající distriktní portál Rotary districtu 2240. Dle 
jeho názoru ustrnul ve svém vývoji a svoji funkci plní s obtížemi.  

7. M. Pešat přislíbil, že se ještě jednou pokusí projednat možnost Hotel Park Inn Ostrava 
využít jako alternativní budoucí dočasné sídlo RC Ostrava. O výsledku bude informovat 
vedení klubu tak, abychom případně ještě stihli 4. tzv. návštěvu na zkoušku.  

8. Pod vedením pracovníků hotelu Mercure Ostrava po skončení schůzky proběhla 
prohlídka hotelových společenských prostor, společenského sálu a salonků. Hotel 
Mercure bude zohledněn jako 3 navštívený objekt v klubové anketě, kterou vybereme 
nové dočasné sídlo klubu. 
 

 
Zapsal: J. Zajíc 
 


